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Protokół Nr X/2019 

z sesji Rady Gminy w Klimontowie 

odbytej w dniu 26 czerwca 2019 r.  
 

 
Sesja odbyła się w Gminnym Ośrodku Kultury w Klimontowie. 

Sesja trwała od godz. 10.00 do godz. 13.30. 

Obradom sesji przewodniczył pan Robert Orłowski, Przewodniczący Rady Gminy. 

W sesji uczestniczyli radni, pan Marek Goździewski – Wójt Gminy, Edward 
Przytuła – Zastępca Wójta, pani Anna Sobolewska – Skarbnik Gminy, sołtysi, 
kierownicy jednostek organizacyjnych gminy jak listy obecności stanowiące 
załącznik do niniejszego protokołu. 

Na sesji podjęto uchwały od Nr X/66/2019 do Nr X/77/2019 w głosowaniu 
jawnym imiennym w trybie art. 14 ustawy o samorządzie gminnym.  

Uchwałę Nr X/66/2019 podjęto w trybie art. 28a ust. 2 ustawy o samorządzie 
gminnym. Uchwałę Nr X/69/2019 podjęto w trybie art. 28aa ust. 9 ustawy o 
samorządzie gminnym. 

Protokołowała Irena Lipiec, inspektor. 

 

Do punktów 1 i 2 porządku obrad sesji 

Pan radny Orłowski, Przewodniczący Rady otworzył obrady X sesji Rady Gminy. 
Serdecznie powitał panie i panów radnych, władze gminy na czele z panem 
Wójtem Markiem Goździewskim, pana Wicewójta, panią Skarbnik, sołtysów, 
dyrektorów szkół, kierowników jednostek organizacyjnych gminy Klimontów, 
mieszkańców i gości, którzy przybyli na dzisiejszą sesję. Na podstawie listy 
obecności stwierdził wystarczające quorum do podejmowania uchwał. 
Obecnych jest 14 radnych.  

Następnie pan Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek obrad 
sesji. Po jego odczytaniu zapytał czy są inne uwagi, propozycje do 
proponowanego porządku obrad.  

Pan Przytuła, Zastępca Wójta wniósł o wprowadzenie do porządku obrad sesji 

projektu uchwały w sprawie określenia wysokości i warunków udzielania 

bonifikat od opłaty za przekształcenie prawa wieczystego użytkowania gruntów 

zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów. Wynika 

z ustawy z dnia 20 lipca 2018 r. o przekształceniu prawa użytkowania 

wieczystego gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności 
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tych gruntów. Propozycja jest udzielenia bonifikaty od opłaty za przekształcenie 

gruntów, ale w przypadku wniesienia opłaty jednorazowej. Wniósł także o 

wycofanie z porządku obrad przyjęcia sprawozdań finansowych instytucji 

kultury pod nazwą Gminna Biblioteka Publiczna w Klimontowie i Gminny 

Ośrodek Kultury w Klimontowie. Sprawozdania od tego roku są zatwierdzane 

przez Wójta Gminy, nie uchwałą Rady.  

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 

Pan Przewodniczący Rady zaproponował wprowadzenie do porządku obrad 

sesji projektu uchwały w sprawie określenia wysokości i warunków udzielania 

bonifikat jako punktu 14 porządku obrad sesji przed punktem „Wnioski, 

zapytania, informacje”. Poddał wniosek pana Zastępcy Wójta pod głosowanie.  

Za: 14. Wniosek przeszedł. Punkt wprowadzono do porządku obrad sesji.  

Pan Przewodniczący Rady poddał wniosek pana Zastępcy Wójta o wycofanie z 

porządku obrad w pkt. 6 ppkt. d – sprawozdań instytucji kultury – Gminnego 

Ośrodka Kultury i Gminnej Biblioteki Publicznej. 

Za: 14. Wniosek przeszedł. Podpunkt wycofano z porządku obrad sesji. 

Następnie pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad 

po zmianach.  

Za: 14. Porządek obrad został przyjęty.  

 

Porządek obrad po zmianach 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej ważności. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym.  
5. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Klimontów za 2018 r. 

a. Debata nad raportem, 
b. Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi 

Gminy Klimontów wotum zaufania.  
6. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2018 r.  

a. Przedstawienie sprawozdania przez Wójta Gminy, 
b. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu,  
c. Przyjęcie sprawozdania z wykonania planu finansowego 

samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej, 
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d. Opinie stałych Komisji Rady o sprawozdaniu,  
e. Opinia Komisji Rewizyjnej o sprawozdaniu, 
f. Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium, 
g. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji 

Rewizyjnej, 
h. Dyskusja, 
i. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 
2018 r. , 

j. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium. 
7. Zmiany w budżecie gminy na 2019 r. 
8. Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na lata 

2019 – 2033.  
9. Powołanie zespołu do opiniowania kandydatów na ławników do Sądu 

Rejonowego w Sandomierzu. 
10. Wprowadzenie zmian w uchwale Nr VII/43/19 Rady Gminy w 

Klimontowie z dnia 15 lutego 2019 r. w sprawie uchwalenia Statutu 
Gminy Klimontów.  

11.  Wprowadzenie zmian w uchwale Nr VIII/52/2019 Rady Gminy w 
Klimontowie z dnia 27 marca 2019 r. w sprawie programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. 

12. Określenie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
pedagoga szkolnego, psychologa, logopedy i doradcy zawodowego. 

13. Wyrażenie zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego 
do kąpieli i określenia sezonu kąpielowego dla miejsca okazjonalnie 
wykorzystywanego do kąpieli.  

14. Określenie wysokości i warunków udzielania bonifikat od opłaty za 
przekształcenie prawa wieczystego użytkowania gruntów zabudowanych 
na cele mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów.  

15.  Wnioski, zapytania, informacje. 
16. Odpowiedzi na wnioski, zapytania. 
17. Zakończenie sesji. 

 

Do punktu 3 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą uwagi do protokołu 

spisanego z obrad IX sesji Rady Gminy w Klimontowie odbytej w dniu 10 maja 

2019 r.  

Uwag nie wniesiono, więc pan Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu.  
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Za: 14. Protokół został przyjęty.  

 

Do punktu 4 porządku obrad sesji 

Pan Wójt Goździewski złożył sprawozdanie z działalności w okresie między 

sesyjnym z okresu maj - czerwiec. Powiedział: 

 W dniu 16 maja 2019 r. złożyliśmy wniosek o dofinansowanie 

„Przedszkolaki z Klimontowa” w ramach Europejskiego Funduszu 

Społecznego na dofinansowanie przedszkola na kolejne 2 lata. Wartość 

projektu to kwota 469 000 zł, wkład własny 15 %. 

 30 maja 2019 r. złożyliśmy wniosek o dofinansowanie Programu Wsparcia 

Osób Niepełnosprawnych w gminie Klimontów również w ramach EFSu. 

Celem projektu jest zwiększenie dostępności miejsc dla 70-sięciu osób 

wykluczonych ubóstwem, niesamodzielnych, w wieku senioralnym na 

zwiększenie miejsc w Domu Dziennego Pobytu Seniora. Koszt projektu to 

1900 000 zł, wkład własny 7,5%. Wkład własny jest niefinansowany – 

wypożyczenie pomieszczeń. Jest to kontynuacja Domu Dziennego Pobytu 

Seniora. 

 W dniu 14 czerwca 2019 r. złożono 2 wnioski dotyczące wsparcia 

funkcjonalności obszarów wiejskich dla jednostek ochotniczej straży 

pożarnej. Wytypowane zostały dwie straże, które musiały być spoza 

Krajowego Systemu Ratowniczo Gaśniczego. Koszt całkowity projektów 

114 000 zł. Projekty dotyczą dwóch miejscowości Byszów: wymiana dachu 

i Nasławice. Dofinansowanie ok. 50 000 zł.  

 W dniu 17 czerwca 2019 r. podpisano umowę na dofinansowanie zadania 

ze środków kultury fizycznej „Budowa małej infrastruktury sportowo – 

rekreacyjnej o charakterze wielopokoleniowym – Otwarte Strefy 

Aktywności (OSA) edycja 2019” w miejscowościach Górki, Klimontów, 

Nasławice, Nawodzice. Koszt całkowity projektu ponad 298 000 zł. 

Dofinansowanie ok. 135 000 zł.  

 Obecnie jesteśmy w trakcie rozliczania i nanoszenia uzupełnień do 

zakończonej inwestycji „Przebudowa targowiska w ramach Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich pod nazwą „Mój rynek”. Na chwilę obecną 

trwają jeszcze uzgodnienia. 

 Na 28 czerwca 2019 r. zaplanowano termin podpisania umowy z panem 

Marszałkiem z programu „Rozwój szkolnej infrastruktury sportowo – 

dydaktycznej w ramach RPO”. Projekt zakłada podniesienie jakości 

infrastruktury sportowej poprzez wykonanie robót ziemnych, 
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przygotowanie terenu, piłko chwytów, boiska do piłki nożnej, oświetlenia 

boiska, wyposażenia oraz doposażenia w pomoce dydaktyczne pracowni 

matematyczno – przyrodniczej w Publicznej Szkole Podstawowej w 

Klimontowie. Koszt całkowity zadania : 416 396,68 zł, dofinansowanie : 

333 117,34 zł. Podpisanie umowy będzie miało miejsce bądź w GOKu, bądź 

w budynku Urzędu Gminy lub w budynku Biblioteki. Podpisywać umowy 

będą prawdopodobnie gminy powiatu sandomierskiego.  

 W dniu 27.06.2019r. zaplanowane jest spotkanie w Kielcach z Zarządem 

Województwa. Będziemy wybierać dwie sale komputerowe w Szkole 

Podstawowej i w Gimnazjum w Klimontowie. Delegacje będą odbierać 

umowy. Trwało to dość długo, bo w ubiegłym roku przeprowadzono 

przetargi, wybrano oferty. 

 Sprawy drogowe. 27 maja 2019 r. podpisano umowę z Przedsiębiorstwem 

Robót Drogowych w Staszowie na realizację zadania ”Przebudowa drogi 

ul. Batalionów Chłopskich w Klimontowie”. Inwestycja od dwóch tygodni 

jest w trakcie realizacji. Wartość całkowita umowy 828 000 zł. 

Dofinansowanie w granicach 80 %.  

 Do Funduszu Dróg Samorządowych złożonych zostało 17 wniosków na ok. 

20 dróg i nieoficjalnie jest mu wiadome, że wszystkie wnioski zostały 

pozytywnie zaopiniowane, uwzględnione i gmina otrzyma środki na ich 

realizację. Dofinansowanie będzie w granicach 80 %. Realizacja wniosków 

na drogi jest rozłożona na 3 lata 

 Gmina otrzymała kolejną promesę z Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i 

Administracji na usuwanie skutków klęsk żywiołowych w kwocie 1003 000 

zł na realizację zadań: przebudowa drogi wewnętrznej w Krobielicach, 

przebudowa drogi gminnej Zakrzów - Nowa Wieś, przebudowa drogi 

gminnej Byszów – Węgrce Szlacheckie. 3 czerwca br. ogłoszono przetarg 

na dwa zadania. Na przebudowę drogi wewnętrznej w Krobielicach – 

najniższa złożona oferta jest na kwotę ok. 67 000 zł i na przebudowę drogi 

Byszów – Węgrce Szlacheckie – najniższa złożona oferta jest na kwotę 

361 000 zł. Na kolejne zadanie z promesy nie ogłaszamy przetargu, bo 

dokumentacja nie jest gotowa.  

 Na bieżąco są kontynuowane prace – koszenie poboczy, lepikowaliśmy , 

uzupełnialiśmy ubytki na drogach gminnych w Klimontowie, Nowej Wsi, 

Konarach, Górach Pęchowskich, Pęchowie, Nawodzicach, Szymanowicach, 

Rogaczu, Płaczkowicach, Górkach. Większość tych ubytków została 

uzupełniona.  

 Sprawy strażackie. OSP Krobielice otrzymało dofinansowanie do nowego 

samochodu gaśniczego z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska w 
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kwocie 305 000 zł. Otrzymali dotację z Krajowego Systemu Ratowniczo 

Gaśniczego w kwocie 180 000 zł. Wkład własny gminy to kwota 164 000 zł. 

Poprosił Państwa radnych o przegłosowanie w budżecie środków na wkład 

własny do zakupu samochodu. Wyraził nadzieję, że samochód posłuży 

przez kilkanaście lat, a ten który obecnie posiadają pójdzie do innej 

jednostki. Najniższa oferta, która wpłynęła na zakup samochodu opiewa 

na kwotę 649 000 zł.  

 Złożono dwa wnioski do Urzędu Marszałkowskiego w ramach wsparcia 

funkcjonalności obszarów wiejskich na zakup sprzętu pożarniczego na 

kwotę 1490 zł do Szymanowic i na kwotę 6590 zł do Nawodzic. Wkład 

własny gminy ok. 30 %. Z tego co jest mu wiadome to wnioski złożyły także 

jednostki z Krajowego Systemu Ratowniczo Gaśniczego, tj. OSP Klimontów 

na remont dachu i wyposażenie i OSP Konary na remont posadzki.  

 Jednostka OSP Ossolin zyskała nowy samochód pożarniczy marki fiat 

Dukato – jest on po remoncie. Przekazanie odbyło się 3 maja 2019 r. W 

ramach funduszu sołeckiego dla OSP Klimontów zakupiony został statyw 

bezpieczeństwa - trójkąt.  

 Sprawy bieżące. Utwardzono kostką pod figurką w Nasławicach, 

zamontowano barierki na moście w Rybnicy, wykoszono trawę na tzw. 

Osach, w parku katyńskim w Byszowie, w Borku, w Pęchowie, Wilkowice, 

Goźlice. Zamontowano dwie tablice w Klimontowie, jedną w Pęchowie. 

Przygotowano kąpielisko, w dniu jutrzejszym będzie napełniane wodą. 

Czekają na odbiór ze strony sanepidu. Remontowano kuchnię i klatkę 

schodową w remizie w Konarach. W poniedziałek grupa interwencyjna 

będą rozpoczynać remont kuchni w remizie w Krobielicach i w Węgrcach 

Szlacheckich.  

 Informacja odnośnie Liceum. Na chwilę obecną złożonych jest ponad 30 

podań .Zobaczą jak finalnie ile osób złoży oryginały dokumentów i wtedy 

będzie można powiedzieć dokładnie jak wyglądać będzie sprawa 

oddziałów i czy uda się utworzyć oddziały. Na podstawie tych złożonych 

podań o przyjęcie, jeśli młodzież zdecyduje się to najprawdopodobniej 

będą dwie klasy: jedna klasa czteroletnia liceum i jedna klasa trzyletnia po 

gimnazjum. Dziękuję. 

Pan Przewodniczący Rady podziękował panu Wójtowi za złożenie sprawozdania 

a następnie odczytał klauzulę informacyjną na temat utrwalania przebiegu sesji 

poprzez nagrywanie obrazu i dźwięku, co jest obowiązkiem prawnym gminy 

wynikającym z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (tj. Dz. U. z 2019 r., poz. 506). 
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Do punktu 5 porządku obrad sesji 

a).Pan Przewodniczący Rady wyjaśnił, że raport o stanie gminy jest nowością. 

Zgodnie z wprowadzona w 2018 r. nowelizacja ustawy o samorządzie gminnym 

mającą na celu zwiększenie udziału obywateli w procesie wybierania, 

funkcjonowania i kontrolowania organów publicznych, Wójt Gminy o roku do 31 

maja przedstawia Radzie Gminy raport o stanie gminy. Raport zawiera opis 

sytuacji społeczno – gospodarczej gminy stanowiącej kontekst dla działań 

realizowanych przez władze samorządowe w poprzednim roku, a także realizacji 

polityk, programów i strategii, uchwał rady gminy w 2018 r. Działania 

realizowane przez Wójta Gminy przyczyniają się do rozwoju gminy i polepszają 

jakość życia jego mieszkańców, dlatego zasadne jest udzielenie mu wotum 

zaufania. Jest możliwość, żeby w debacie nad raportem wzięli udział obywatele, 

ale muszą przedstawić wniosek poparty podpisami 20 mieszkańców, ale taki 

wniosek nie wpłynął. W związku z tym w debacie nad raportem mogą wziąć 

udział radni. Otworzył debatę nad raportem o stanie gminy Klimontów w 2018 r.  

W debacie udział wzięli w kolejności jak niżej: 

Pan Przewodniczący Rady wyraził zdanie, że każdy z radnych zapoznał się z 

raportem. Na komisjach raport był omawiany. Powiedział, że sporo inwestycji 

zostało wykonanych w 2018 r. Czytając raport zwrócił uwagę, że jest trochę 

białych plam odnośnie wodociągów nie wspominając już o kanalizacji. Wyraził 

zdanie, że jest to do nadrobienia tym bardziej, że gmina Klimontów jest gminą 

bardzo dużą. Powierzchnia gminy to prawie 100 km 2. Dokładnie 99 km 2. Wyraził 

nadzieję, że w przeciągu obecnej kadencji te braki zostaną nadrobione i tych 

białych plam będzie coraz mniej. Odnośnie kanalizacji – brak środków. Z 

informacji jakie posiada wynika, że województwo świętokrzyskie jest w 34 % 

skanalizowane, natomiast gmina Klimontów w 26 %. Jako gmina dużo nie 

odbiegamy od tego. Myśli jednak, że sytuacja się poprawi. Rząd zwróci uwagę na 

ten problem i jakieś rządowe czy europejskie pieniądze będą spływać na 

poprawę tej sytuacji.  

Pan radny Kwapiński potwierdził, że raport o stanie gminy został przedstawiony 

radnym. W jakimś zakresie radni współuczestniczyli w jego przygotowaniu 

poprzez swoja działalność. Powiedział, że jest to taki pierwszy dokument z 

którym mógł się zapoznać. Dokument bardzo ładnie, syntetycznie pokazuje wiele 

danych, z których oni jako radni i każdy będzie mógł korzystać. W dokumencie 

usystematyzowane są nie tylko zasoby demograficzne, wskaźniki przyrostowe – 

jeżeli radni czy sołtysi będą w przyszłości podejmować decyzje – widać dokładnie 

z tabelek, które sołectwa są bardzie liczne, które mniej liczne. Pomaga to w 
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kierowaniu środków. Widać w których sołectwach jest ubytek infrastruktury, w 

innych może nadmiar patrząc statystycznie. Oprócz statystyk potrzebna jest 

logika pana Wójta i pomoc radnych w tym zakresie. Zgodził się z panem 

Przewodniczącym, że rażącym elementem w tych statystykach sąd dane na 

temat infrastruktury, której nie widzimy, która jest pod ziemią czyli to co jest w 

zakresie wodociągów i to co jest w zakresie kanalizacji. W zakresie kanalizacji 

można powiedzieć kolokwialnie katastrofa. Powiedział, że na posiedzeniu 

Komisji Spraw Społecznych był obecny pan kierownik Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i rozmawiali o potrzebie zasalania w wodę bieżącą. Są braki wody 

szczególnie w północnej części gminy jeśli chodzi o kierunek z Włostowa. Zwrócili 

uwagę, że w raporcie nie ma danych na temat tendencji w zakresie młodzieży. 

Będą nad tym pracować. Jest to istotne w kontekście odtworzenia Liceum w 

Klimontowie. Popatrzeć na zasoby ludzkie, czego możemy się spodziewać, jak 

należy pracować nad dziećmi i młodzieżą, żeby chciały tu się uczyć w szkole 

ponadpodstawowej. Powiedział, że chciałby, żeby ten dokument był żywy. To 

jest bardzo fajny dokument do analizy, do syntezy, do wyciągania wniosków.  

Pan Wójt Goździewski odniósł się do słów swoich przedmówców. Sytuacja jeśli 

chodzi o wodociągi gminne jest obecnie taka jaka jest n chwilę obecną. Brakuje 

wodociągów w kilkunastu sołectwach, które nie są jeszcze zwodociągowane. Są 

prowadzone prace projektowe, żeby projekty powstały i zakończyć 

wodociągowanie gminy. Odnosząc się do kwestii finansowania budowy 

wodociągów powiedział, że na pewno przyszła perspektywa unijna zakłada 

pieniądze na infrastrukturę wodno – kanalizacyjną. Zdaniem pana Wójta obecna 

kadencja zakończy sprawę wodociągowania gminy. Powiedział, że zostało trochę 

pieniędzy z PROWu i jako gmina będą aplikować o kolejne inwestycje 

wodociągowe na wodociągi, na które są gotowe projekty. Będzie to jeden lub 

dwa projekty czyli na jedną lub dwie miejscowości z tych starych środków. 

Pozostało 11 miejscowości do zwodociągowania. Powiedział, że w tej chwili 

uczestniczy w spotkaniach organizowanych przez Urząd Marszałkowski odnośnie 

przyszłej perspektywy unijnej. Tam środki już będą, nie ma jeszcze określonych 

szczegółowych warunków. Polska dąży do tego, żeby trochę uprościć procedury 

konkursowe. W obecnym PROWie procedury nie były zbyt skomplikowane, ale 

w drugim programie, z którego gmina Klimontów korzystała czyli RPO było szereg 

wymogów, które gmina musiała spełnić m.in. ilość mieszkańców w obrębie 

inwestycyjnym. Te wymogi jeśli chodzi o wioski były zbyt wyśrubowane. 

Klimontów kwalifikował się, spełniał te wymogi i dlatego tu została zrealizowana 

inwestycja kanalizacyjna i wodociągowa na dwóch ulicach. Inne miejscowości się 

nie kwalifikowały, bo nie można było uzyskać tego współczynnika koncentracji. 
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Pieniądze były, a gmina nie mogła do programu aplikować, bo nie spełniała 

wymogów. Mogłoby być tak jak w tej chwili jest w Koprzywnicy. Gmina 

Koprzywnica dostała pieniądze i nie wiadomo czy tych pieniędzy nie będzie 

musiała oddać. Wniosek się składa, otrzymuje się pieniądze i jest wszystko 

dobrze, a potem jest kwestia spełnienia, wyliczenia tych parametrów, oceny 

trwałości. Powiedział, że priorytetem jest wykonać wodociągi. Odnośnie 

kanalizacji powiedział, że każda gmina boryka się z tym problemem. Jest to 

inwestycja bardzo droga, kosztowna. Powiedział, że jest wykonany projekt na 

remont oczyszczalni ścieków. Ma już bodajże 27 lat i jest już przestarzała. Przy 

tym można by jeszcze ze dwie miejscowości skanalizować. Zapowiedział, że 

będzie się starał pozyskiwać środki.  

Pan radny Bargiel podniósł problem braku wody. Nawiązując do wypowiedzi 

pana Wójta odnośnie starych pieniędzy do rozdania poprosił, aby w pierwszej 

kolejności wybudować wodociąg w Przybysławicach. Tam mieści się Dwór na 

Wichrowym Wzgórzu i właściciel nie ma problemu z wodą, bo nie ma wody w 

kranie. Studnie przy takiej wysokiej temperaturze wysychają. Właściciel robi 

reklamę gminie, bo przyjeżdżają do niego dobre zespoły, organizowane są …  

Pan Przewodniczący Rady zwrócił uwagę panu radnego, że rozpatrywany jest 

temat raportu o stanie gminy.  

Pan radny Bargiel poprosił pana Wójta i radnych jak będą pieniądze ze starego 

rozdania to żeby przeznaczyć je w pierwszej kolejności na wodociąg w 

Przybysławicach, bo jak można ściągać inwestorów z zewnątrz jak brakuje wody. 

Firma, która prowadzi restaurację to wiadomo bez wody ani rusz.  

Pani radna Berbeś powiedziała, że ma ogromny zaszczyt być drugą kadencję 

radną gminy Klimontów i niewątpliwy zaszczyt pracować z radnymi, panem 

Wójtem, panem Wicewójtem, panią Skarbnik. Odnosząc się do raportu o stanie 

gminy powiedziała, że może podsumować bardzo pozytywnie pracę Urzędu 

Gminy pod kierownictwem pana wójta Marka Goździewskiego jak również 

wszystkich pracowników, którzy składają się na tę pracę. To praca całej 

administracji. Jest to wspaniała współpraca. Powiedziała, że z czym się nie 

zwrócą jako radni zawsze odnajdują drogę dojścia do tego co chcą zrobić. Jest 

rozmowa z poszczególnymi pracownikami. Ludzie pozytywnie to oceniają. 

Przypomniała, że w poprzedniej kadencji na ostatniej sesji w roku uroczystej 

pozwoliła sobie na porównanie jak to było kiedyś, jak to jest teraz. Nie zeszło 

dwa, trzy miesiące i spotkała się z zarzutami, że się znajdę w sądzie. Zaznaczyła, 

że ponieważ obowiązuje RODIO nie będzie wymieniać nazwiska. W sądzie się 

znalazła, sprawę wygrała i główny problem jest taki, że ta osoba chętnie pozywa 
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do sądu ale bardzo niechętnie spłaca swoje długi zasądzone przez sąd. Zwróciła 

się do tej osoby, aby wreszcie zapłaciła jej to co sąd jej przyznał.  

Pan Przewodniczący Rady zwrócił uwagę pani radnej, że jest to debata nad 

raportem o stanie gminy.  

Pani radna Berbeś powiedziała, że w tym momencie kiedy człowiek stara się coś 

podsumować bardzo pozytywnie to się spotyka z takim zamykaniem ust. 

Wyraziła zdanie, że chyba wszyscy zgodnie powiedzą, że praca gminy jest bardzo 

skoordynowana i wszystko widzi się na plus. Jest dużo kontenerów, świetlic. Jest 

to bardzo pozytywny efekt pracy wszystkich radnych, panów Wójtów i pani 

Skarbnik.  

W debacie nikt nie wziął więcej udziału więc pan Przewodniczący Rady zamknął 

debatę i poprosił o przedstawienie opinii stałe Komisje Rady.  

Opinie Komisji Rady przedstawili przewodniczący komisji w kolejności jak niżej. 

Pan radny Mucha powiedział, że na komisjach nie było głosowań, ale Komisja 

Budżetu, Finansów i Majątku Gminy zapoznała się z raportem, odbyła się 

dyskusja nad raportem o stanie gminy. 

Pani radna Cichoń – Komisja Spraw Społecznych pozytywnie rozpatrzyła raport i 

jest za.  

Pan radny Borycki – Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Komisja 
zapoznała się z raportem o stanie gminy Klimontów za 2018 r. Odbyła się dyskusja 
nad raportem. Pan radny Gwizdoń zaproponował, aby w kolejnych raportach 
podać konkretną liczbę ludności w przedziałach wiekowych 0-20, 21-40, 41-60 i 
powyżej 60 r.ż. 

Pan radny Rębacz – Komisja Rewizyjna zapoznała się z raportem, i jest za 
udzieleniem wotum zaufania.  

b).Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia 
Wójtowi Gminy Klimontów wotum zaufania i poddał pod głosowanie.  

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 
listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 
swoje głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie 
uchwały Nr X/66/2019 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Klimontów wotum 

zaufania.  

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowań jest załącznikiem do niniejszego 
protokołu.  
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Pan Wójt Goździewski podziękował Radzie za udzielenie mu wotum zaufania. 

  

Do punktu 6 porządku obrad sesji 

a).Pani Skarbnik Sobolewska przedstawiała sprawozdanie z wykonania budżetu 
gminy Klimontów za 2018 r.  

Sprawozdanie to jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

b).Pan radny Lipiec, Wiceprzewodniczący Rady odczytał uchwałę Nr 55/2019 VI 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 16 
kwietnia 2019 roku w sprawie opinii o sprawozdaniach z wykonania budżetu 
Gminy Klimontów za 2018 rok wraz z informacją o stanie mienia jednostek 
samorządu terytorialnego i objaśnieniami.  

Uchwała ta jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

c).Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą uwagi do sprawozdania z 
wykonania planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. 
Uwag nie wniesiono.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod glosowanie.  

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 
listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 
swoje głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się. 

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie 
uchwały Nr X/67/2019 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Klimontowie za 2018 r.  

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowań jest załącznikiem do niniejszego 
protokołu.  

d).Opinie Komisji Rady o sprawozdaniu: 

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa po zapoznaniu się ze sprawozdaniem, 
opinią RIO, po wysłuchaniu wyjaśnień pani Skarbnik pozytywnie opiniuje 
sprawozdanie z wykonania budżetu gminy.  

Pani radna Cichoń – Komisja Spraw Społecznych pozytywnie opiniuje 
sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2018 r. 

Pan radny Borycki – Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
opiniuje wykonanie budżetu gminy za 2018 r.  

e).Pan radny Rębacz odczytał opinię Komisji Rewizyjnej o sprawozdaniu z 
wykonania budżetu gminy za 2018 r.  
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Opinia ta jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

f).Pan radny Rębacz odczytał uchwałę Komisji Rewizyjnej z dnia 16 maja 2019 r. 
w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Klimontów za 2018 
rok. 

Uchwała ta jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

g).Pan radny Gwizdoń, Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę Nr 
85/2019 VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z 
dnia 30 maja 2019 r. w sprawie opinii o wniosku komisji rewizyjnej w sprawie 
absolutorium.  

Uchwała jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

h).Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. W dyskusji nikt nie wziął udziału, 
więc ją zamknął.  

i).Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie poddał go pod 
głosowanie.  

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 
listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 
swoje głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się. 

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie 
uchwały Nr X/68/2019 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Klimontów za 2018 rok   

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowań jest załącznikiem do niniejszego 
protokołu.  

j). Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie poddał go 
pod głosowanie.  

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 
listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 
swoje głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się. 

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie 
uchwały Nr X/69/2019 w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Klimontów 

tytułu wykonania budżetu gminy za 2018 rok. 

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowań jest załącznikiem do niniejszego 
protokołu.  

Pan Przewodniczący Rady pogratulował panu Wójtowi udzielenia absolutorium.  

Pan Wójt Goździewski podziękował za udzielenie absolutorium, za dobre 
podsumowanie pracy jego i pracowników. Powiedział, jest to takie dopełnienie 
udzielonego mu wotum zaufania. Zapowiedział, że będzie czynił starania, aby 
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pozyskiwać środki i realizować kolejne inwestycje.  

Po realizacji tego punktu pan Przewodniczący Rady zarządził 5 minut przerwy w 
obradach sesji. Po przerwie obrady wznowił.  

 

Do punktu 7 porządku obrad sesji 
Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha - Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała zarówno  

zmiany w budżecie jak i zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej.  

Pani radna Cichoń, - Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała 

zmiany w budżecie gminy i zmiany w WPFie.  

Pan radny Borycki – Komisja Rolna pozytywnie zaopiniowała zmiany w budżecie 

gminy i zmiany w WPF.  

Pan radny Rębacz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała zmiany w 

budżecie gminy na 2019 r. i zmiany w WPF.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.  

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 
listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 
swoje głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie 
uchwały Nr X/70/2019 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 r.  

Uchwała i imienny wykaz głosowania radnych są załącznikami do protokołu. 

 

Do punktu 8 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.  

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 
listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 
swoje głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie 
uchwały Nr X/71/2019 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Klimontów na lata 2019 – 2033. 

Uchwała i imienny wykaz głosowania radnych są załącznikami do protokołu. 
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Do punktu 9 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Rębacz – Komisja Rewizyjna zgłasza pana radnego Cukrowskiego do 
pracy w zespole. 

Pan radny Borycki – Komisja Rolna zgłasza pana Gwizdonia.  

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa zgłasza panią radną Cichoń.  

Pan Przewodniczący Rady zapytywał w miarę zgłoszenia kandydatów czy 
wyrażają zgodę na kandydowanie.  

Pan radny Cukrowski wyraził zgodę.  

Pan radny Gwizdoń wyraził zgodę.  

Pani radna Cichoń wyraziła zgodę.  

Pan Przewodniczący Rady poprosił zgłoszone osoby o ukonstytuowanie się 
zespołu i wybranie spośród siebie przewodniczącego. W tym celu zarządził 1 
minutę przerwy w obradach sesji.  

Po przerwie obrady sesji wznowił i udzielił głosu pani radnej Cichoń.  

Pani radna Cichoń poinformowała, że zespół do opiniowania kandydatów na 
ławników do Sadu Rejonowego w Sandomierzu ukonstytuował się w składzie pan 
radny Gwizdoń – przewodniczący zespołu, pani radna Cichoń i pan radny 
Cukrowski – członkowie zespołu.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały i poddał pod 
głosowanie.  
Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 
listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 
swoje głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie 
uchwały Nr X/21/2019 w sprawie powołania zespołu do opiniowania 

kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego w Sandomierzu. 

Uchwała i imienny wykaz głosowania radnych są załącznikami do protokołu. 

 

Do punktu 10 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni chcą zgłosić opinie, uwagi. Zapytał 
czy ktoś chce zabrać głos. Nikt nie zabrał głosu.  

Opinie Komisji Rady: 
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Pan radny Mucha - Komisja Budżetowa jednogłośnie pozytywnie opiniuje 

projekt uchwały.  

Pani radna Cichoń, - Komisja Spraw Społecznych pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały.  

Pan radny Borycki – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Rębacz – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.  

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 
listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 
swoje głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie 
uchwały Nr X/73/2019 w sprawie zmian w uchwale Nr VII/43/19 Rady Gminy 

w Klimontowie z dnia 15 lutego 2019 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy 

Klimontów. 

Uchwała i imienny wykaz głosowania radnych są załącznikami do protokołu. 

 

Do punktu 11 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni chcą zgłosić uwagi, czy ktoś chce 
zabrać głos. Nikt nie zabrał głosu. Uwag nie zgłoszono.  

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha - Komisja Budżetowa jednogłośnie pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały.  

Pani radna Cichoń, - Komisja Spraw Społecznych pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały.  
Pan radny Borycki – Komisja Rolna nie wnosi uwag. 

Pan radny Rębacz – Komisja Rewizyjna nie wnosi uwag.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.  

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 
listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 
swoje głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie 
uchwały Nr X/74/2019 w sprawie zmian w uchwale Nr VIII/52/2019 Rady 

Gminy w Klimontowie z dnia 27 marca 2019 r. w sprawie programu opieki nad 
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zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. 

Uchwała i imienny wykaz głosowania radnych są załącznikami do protokołu. 

 

Do punktu 12 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni chcą zgłosić uwagi, czy ktoś chce 
zabrać głos. Nikt nie zabrał głosu. Uwag nie zgłoszono.  

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha - Komisja Budżetowa nie miała żadnych uwag do projektu 
uchwały.   

Pani radna Cichoń, - Komisja Spraw Społecznych nie miała uwag do projektu 
uchwały.  
Pan radny Borycki – Komisja Rolna nie wnosi uwag. 

Pan radny Rębacz – Komisja Rewizyjna nie wnosi uwag.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.  

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 
listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 
swoje głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie 
uchwały Nr X/75/2019 w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć pedagoga szkolnego, psychologa, logopedy i doradcy 

zawodowego. 

Uchwała i imienny wykaz głosowania radnych są załącznikami do protokołu. 

 

Do punktu 13 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni chcą zgłosić uwagi, czy ktoś chce 
zabrać głos. Głos zabrał pan radny Bargiel.  

Pan radny Bargiel w imieniu mieszkańców podziękował panu Wójtowi i 
kierownikowi Zakładu za szybką realizację kąpieliska.  

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha - Komisja Budżetowa pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pani radna Cichoń, - Komisja Spraw Społecznych pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały. 
Pan radny Borycki – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 
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Pan radny Rębacz – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały..  

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.  

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 
listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 
swoje głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie 
uchwały Nr X/76/2019 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca 

okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli i określenia sezonu kąpielowego dla 

miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli.  

Uchwała i imienny wykaz głosowania radnych są załącznikami do protokołu. 

 

Do punktu 14 porządku obrad sesji 

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha - Komisja Budżetowa jednogłośnie pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały. 

Pani radna Cichoń, - Komisja Spraw Społecznych pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały. 
Pan radny Borycki – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Rębacz – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały..  

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.  

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 
listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 
swoje głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie 
uchwały Nr X/77/2019 w sprawie określenia wysokości warunków udzielania 

bonifikat od opłaty za przekształcenie prawa wieczystego użytkowania gruntów 

zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów.  

Uchwała i imienny wykaz głosowania radnych są załącznikami do protokołu. 

 

Do punktu 15 porządku obrad sesji 

Wnioski i zapytania wnieśli: 

Pan radny Lipiec zwracając się do pana Wójta powiedział, że Rada udzieliła panu 
Wójtowi jednogłośnie wotum zaufania i absolutorium co świadczy o zaufaniu i 
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poparciu wśród radnych. Dodał, że pan Wójt jest skuteczny w pozyskiwaniu 
środków z Urzędu Wojewódzkiego, Urzędu Marszałkowskiego. Poprosił, żeby 
dalej działał tak na rzecz gminy. Z pewnością na co dzień wspierają pana Wójta 
osoby, dzięki którym pan Wójt ten sukces osiąga. Pan Wicewójt, który jest z Unią 
i kasą Unii Europejskiej na ty i ma doświadczenie. Pani Skarbnik, która jest na ty 
z ekonomią i wiele innych osób, których nazwiska pan radny nie wymienił. 
Poprosił pana Wójta o remont dachu na remizie w Beradzu, bo przecieka. Wniósł 
o dowiezienie i wyrównanie materiału drogowego na drogę Beradz – Garbowice.  
Wniósł o przywiezienie materiału na drogę obok Państwa xxxxxx. Podziękował 
sołtysom ze swojego okręgu wyborczego za przygotowanie finansowe, 
poczęstunku, noclegu dla młodzieży podczas Dni Młodzieży.  

Pan radny Borycki zwrócił uwagę, że do jego sołectwa wkroczyła firma, która 
kopie rów i rozprowadza kabel – światłowód. Nikogo o tym nie poinformowali, 
ale nie w tym rzecz. Kopią przy samym asfalcie. Zasypują, górka zostaje i nie jest 
to zagęszczone. Szkoda asfaltu, bo dosłownie po samej krawędzi jest kopane. 
Prośba, żeby zagęścili, albo odstąpili chociaż pół metra od asfaltu, bo tam była 
kamień sypany i szkoda tej pracy. Podziękował sołtysom ze swojego okręgu za 
współprace z młodzieżą. Gościli ok. 40 uczestników. Była kolacja, nocleg w szkole, 
śniadanie. Podziękował panu Wójtowi i pani dyrektor za udostępnienie budynku 
szkoły.  

Pan Przewodniczący Rady wyjaśnił odnośnie światłowodów. Powiedział, że w 
Nawodzicach form również rozprowadzała światłowód i mieli problem, bo 
ustawiali slupy w nieodpowiednich miejscach, np. przed figurką, blisko drogi. 
Razem z sołtysem zwrócili uwagę firmie i słupy przestawili. Być może wystarczy 
powiedzieć, żeby to zagęścili i zagęszczą.  

Pan radny Borycki odpowiedział, że dzisiaj tam pojechał, jest rozpoczęta praca, 
ale nie wykonują chyba ze względu na wysokie temperatury. Lepiej jak by 
podjechał drogowiec.  

Pani radna Krasowska poprosiła w Śniekozach o drogę w stronę boiska, bo jak 
będzie deszcz to mieszkańcy nie będą w stanie do niej dojechać, będą wyboje. 
Wniosła także o naprawę drogi w Ossolinie od Betlejka do Sternalic – teraz jest 
ładnie, nie ma wyboji, ale jak przyjdzie deszcz, to mieszkańcy nie będą mieli jak 
dojechać. Poprosił o dowiezienie żwiru, a w przyszłości położenie asfaltu. Wniosła 
o dowiezienie ziemi na boisko w Wilkowicach i zamontowanie barierki przy 
drodze Wilkowice – Ossolin, bo bardzo jest niebezpiecznie. Jest to przy drodze 
powiatowej, interweniowała wielokrotnie w powiecie, może pan Wójt pomoże w 
tej sprawie. W imieniu mieszkańców i sołtysa wniosła o podniesienie kostki pod 
figurką w Dziewkowie. Zaprosiła radnych, sołtysów i wszystkich chętnych do 
wzięcia udziału w VIII Pikniku Rycerskim w Ossolinie, który odbędzie się w dniu 
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30 czerwca 2019 r.  

Pan radny Gwizdoń pogratulował panu Wójtowi udzielonego wotum zaufania i 
absolutorium. Jako ciekawostkę powiedział, że dzisiaj na sesji Rada podjęła 12 
uchwał, oddano 168 głosów, 0 było głosów przeciwnych i 0 głosów 
wstrzymujących się. Skierował prośby do pana Wicewójta prosząc go o ich 
odnotowanie. Kępie – zamontować obiecaną tablicę ogłoszeń. Rogacz – w 
funduszu sołeckim są zaplanowane środki na wykonanie kostki i ogrodzenia. 
Zapytał kiedy planowane jest wykonanie tego, żeby móc się przygotować. 
Byszówka – przystanek przy drodze krajowej nr 9 został niekorzystnie 
pomalowany zapewne przez młodzież i żeby to przemalować. Adamczowice – 
dokończyć zabezpieczenie skarpy. Jak będzie wykonywany wodociąg w 
Przybysławicach połączyć go z budową wodociągu w Adamczowicach. Wykosić 
koło ujęć wody w Borku i Kępiu.  

Pani radna Cichoń przyłączyła się do gratulacji dla pana Wójta ze względu na 
udzielenie wotum zaufania i absolutorium. Podziękowała panom Wójtom i grupie 
interwencyjnej a to, ze ile razy nie pójdzie i o co nie poprosi to większość jest w 
miarę możliwości zrobiona. Czeka na lustro, które już dawno zostało zgłoszone, 
w pasie drogi 758 ze względu na niebezpieczeństwo wyjazdu z ul. Studziennej. 
Przypomniała, że jakiś czas temu na jednej z sesji zostało zabezpieczone 50 000 
zł na poszukiwanie wody. Ze względu na pogodę i suszę borykają się z brakiem 
wody. Zapytała pana Wójta czy zostały w tym temacie podjęte jakieś kroki, jeśli 
tak to poprosiła o odpowiedź. Klimontów jest większą miejscowością więc tych 
dróg krzyżuje się tu zarówno gminnych, powiatowych, wojewódzkich i droga 
krajowa. Jak coś się dzieje na drogach gminnych to w miarę możliwości robimy to 
własnymi środkami, natomiast jak chodzi o pobocza czy o drogę powiatową, czy 
wojewódzką to jest problem. W związku z tym zgłosiła wiosek, żeby na najbliższą 
sesję, ewentualnie na jedną z najbliższych sesji, która się odbędzie, zaprosić pana 
Starostę lub pana Marszałka, może być obydwu panów, radnych powiatowych, 
żeby tu na forum mogli powiedzieć w sprawie remontu dróg powiatowych i drogi 
wojewódzkiej, ponieważ pobocza przy drodze wojewódzkiej są takie jakie są. Na 
drodze nr 758 na poboczu jest tak wysoki garb, że można miskę olejową urwać. 
Zaproponowała zabezpieczenie tego miejsca słupkiem i wywieszenie w miejscu 
odpowiedniej informacji. Ze względu na bezpieczeństwo dzieci i osób dorosłych 
zwróciła uwagę, że przy przedszkolu samochody stoją zarówno po prawnej jak i 
lewej stronie i w związku z tym przydałby się próg zwalniający. Samochody co 
prawda jadą pod górę, ale różna ta prędkość jest a dziecko może wyrwać się 
rodzicom i o nieszczęście niedługo.  

Pan radny Bargiel poprosił panów Wójtów, radnych, żeby w pierwszej kolejności 
wodociąg wybudować w Przybysławicach. Służba zdrowia – pani Skarbnik 
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powiedziała, że na służbę zdrowia przeznacza się 90 000 zł co jest bardzo mało. 
Powiedział, że wszyscy chorujemy, na terenie gminy są dwa prywatne ośrodki 
zdrowia i do nich gmina nie dokłada. Poprosił o wykonanie dojazdu i chodników 
do ośrodka zdrowia, bo to droga gminna i korzystają z niej mieszkańcy gminy. 
Zaczęły się wakacje, jest wzmożony ruch w Klimontowie już od godz. 5.00 do 
godz. 24.00. Światła w Klimontowie gasną o godz. 23.00. W związku z tym 
poprosił o wygaszanie świateł w Klimontowie pół godziny później ze względu na 
bezpieczeństwo, bo są szkoły, są banki, są sklepy. Nawet z zakładów pracy 
przyjeżdżają po 23.00. Wydatki na OSY, na stadiony – bardzo fajnie , pochwały 
należą się przed wszystkim ludziom, którzy się tym zajmują. Zwrócił uwagę, że 
nawet w ostatnim „Głosie Klimontowa” opublikowano informację o osiągniętych 
sukcesach: piłka nożna, badminton i inne. Zawsze jesteśmy w czołówce i 
Klimontów jeśli chodzi o sport to jesteśmy na wysokim poziomie. Poprosił, żeby 
iść z duchem czasu i mając na uwadze ochronę środowiska plastikowe kubeczki 
wymienić kiedyś na szklane.  

Pani radna Krasowska poprosiła pana Wicewójta o zapisanie w kolejce koszenie 
w Wilkowicach. Poprosiła pana Wójta, żeby pamiętał o budowie wodociągu 
Wilkowice – Ossolin.  

Pan Przewodniczący Rady wtrącił, że pan Wójt na pewno pamięta o wszystkich 
wodociągach.  

Pan radny Cukrowski zgłosił, że przez upały przez 5 dni nie mieli wody, która 
dociera do nich z gminy Obrazów, ale pochodzi z Lipnika. Mieszkańcy dopytują 
czy ta woda zostaje na stałe czy dalej będzie się pokazywać czasami. Poprosił 
pana Wójta o informację w tej sprawie. Podziękował za zalepienie wyrwy w 
asfalcie. 

Pan radny Kwapiński pogratulował panu Wójtowi jego zespołowi uzyskania 
czytelnego absolutorium, co wynika na pewno z pełnego zaangażowania całego 
zespołu ludzkiego. Osobiście zwrócił uwagę na bardzo dobrą pracę pani Skarbnik  
i jej zaangażowanie. Na bieżąco jako radni widzą sprawy korekt budżetowych, 
pomysłowość, konieczność szybkich reakcji i za to pani Skarbnik indywidualnie 
podziękował, bo to jest trudne zadanie a logistyka budżetu ma swoje wymogi. 
Cieszy go, że pan Wójt ma takiego współpracownika w tym zakresie. Podniósł 
sprawę trwającej inwestycji na ul. Batalionów Chłopskich. Powiedział, że śledzi to 
na bieżąco z oddali i z bliska realizację inwestycji. Szkoda, że nie zostało 
zaprojektowane dobrze przy ziemi. Coś umknęło. Projekt był zrealizowany dużo 
wcześniej, w poprzedniej kadencji w sensie technicznym a realizacja jest teraz. 
Nie zmieniony jest przepust, który idzie w poprzek OPSu w kierunku Orlika. Został 
on oczyszczony, jest drożny ale szkoda, że nie został zmodernizowany. Najbardziej 
niepokoi go, że brakuje przy kanalikach jednego, dwóch, który mógłby 
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przejmować wodę z ul. Zysmana. Kanał główny od ul. Krakowskiej w kierunku 
cieku wodnego Kozinek został wymieniony na PCV, nawiązany do tego 
istniejącego stanu. Natomiast te przy kanaliki zostały odtworzone te, które były. 
Zaskoczyło to panów, którzy to wykonywali, bo projektant tego nie przewidział. 
Jest to wytyk nie do pracownika Urzędu Gminy, ale do projektanta – dlaczego 
projektant nie zinwentaryzował dobrze stanu bieżącego. Wykonawców 
zaskoczyła studnia. Nawet przy frezowaniu delikatnie coś uszkodzili przy studni, 
nie spodziewali się w tym miejscu studni. Przy kanalik może udałoby się jeszcze 
dołożyć. Ta ul. Batalionów Chłopskich jest krótka, ale to jest główny rynsztok 
Klimontowa. Zarówno ul. Zysmana jak i ul. Krakowską podawane są bardzo duże 
ilości wody, szczególnie w okresach ekstremalnych. Temat nie jest jeszcze 
zamknięty, nie położono jeszcze nawierzchni asfaltowej. Poprosił o położenie przy 
kanalika czy może wykonanie jakiegoś odwodnienia liniowego. Wsparł głos pani 
radnej Cichoń. Konieczna jest konfrontacja władz powiatowych i władz 
wojewódzkich w zakresie ciągu drogi nr 758. Na drodze nr 758 przed budynkiem 
GOKu są takie wybrzuszenia, że już dwukrotnie widział obtarcia podwozi 
samochodowych o te wybrzuszenia. Trzeba to bezwzględnie, szybko sfrezować. 
Nie jest to zadanie gminy, pana Wójta, bo to jest droga wojewódzka, ale trzeba 
to zasygnalizować. Powiedział, że dobrym rozwiązaniem będzie zaproszenie pana 
dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich. Podniósł temat trwających robót 
termomodernizacyjnych na remizie. Podziękował za pomoc panu Wójtowi 
Przytule za interwencje. Poprosił, żeby te wszystkie problemy, które radni 
zgłaszają w miarę rozsądnie, w ramach takiej gospodarskiej dbałości o mienie 
komunalne rozwiązać i inwestycje spokojnie zamknąć.  

Pan radny Rębacz zgłosił do wycięcia krzewy wzdłuż drogi powiatowej do Bogorii. 
W dalszym ciągu nic się tam nie dzieje. Zgłaszał to do Zarządu Dróg Powiatowych, 
rademu powiatowemu. Zarząd Dróg Powiatowych wyciął krzewy na drodze do 
Adamczowic gdzie nie ma wielkiego ruchu, natomiast na drodze przez Nowa Wieś 
do Jurkowic gdzie jest takie natężenie ruchu nie wycięli. Poprosił, żeby bardziej 
traktować to priorytetowo, żeby widoczność była dobra. Jako sołectwo wykaszają 
pod świetlicą, pod figurką, natomiast przy ujęciu wodnym trzeba mieć solidną 
kosę, żeby poradzić sobie. Poprosił o wykoszenie przy ujęciu wodnym. W 
funduszu sołeckim mają zabezpieczone środki na remont schodów i poprosił, 
żeby w kolejności odpowiedniej to wykonać i pamiętać również o wykonaniu 
kostki pod przystankiem.  

Pan radny Borycki zgłosił uwagę, że jak straż rozwozi wodę, bo są zgłoszenia to 
nie dopuścić do tego, żeby wodę z wozu strażackiego lać bezpośrednio do studni, 
bo to zbyteczne, bo źródła się równają i trzeba by wszystkie studnie po kolei 
zapełniać. Podniósł, że jak jest zgłoszenie to taka osoba powinna być 
przygotowana i mieć beczkę na wodę.  
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Pan radny Ciach wniósł o poprawienie studzienek i kanału burzowego na ul. 
Osieckiej, bo jest niedrożny. Woda, która pływnie ul. Osiecką to tam niżej 
fontanna się robi, bo kanał niedrożny. Wielokrotnie było to zgłaszane do powiatu. 
Pismo było wysłane do Zarządu Dróg Powiatowych, odpisali, że w następnym 
budżecie przyjmą i załatwią, a do tej pory nie jest to załatwione i mieszkańcy 
zwracają uwagę.  

Pan Przewodniczący Rady powiedział, że znany jest mu ten temat niedrożnego 
kanału obok byłego zakładu inwalidów. Czasami jadąc do pracy po ulewie musi 
przedzierać się przez strumień wody. 

Pan radny Lipiec poprosił, żeby w ramach funduszu sołeckiego w sołectwie 
Beradz ułożyć, podobnie jak w innych sołectwach, kostkę wokół figurki. Ona 
została ładnie zadaszona.  

Pan radny Ciach podziękował Kołu Gospodyń Wiejskich w Klimontowie za 
przyjęcie młodzieży, przygotowanie posiłków i wszystkim mieszkańcom, którzy 
przyjęli młodzież, szkole za udostępnienie pomieszczeń.  

Pan Przewodniczący Rady przypomniał o konieczności zamontowania barierek 
ochronnych na drodze gminnej na wysokości przepustu. W funduszu sołeckim są 
na to zapewnione środki. Podniósł sprawę konieczności zamontowania progów 
zwalniających na drodze gminnej przy kaplicy w Nawodzicach i na drodze 
powiatowej koło szkoły. Poprał wniosek pani radnej Cichoń i pana radnego 
Kwapińskiego w sprawie konsultacji z powiatem czy z województwem odnośnie 
potrzeb na drogach. Podziękował pani Skarbnik za trzymanie finansów w swoich 
rękach. Poinformował, że wpłynęło do niego pismo od sołtysów gminy z prośbą 
o rozważenie podwyższenia wynagrodzenia z tytułu pełnionych obowiązków. Ten 
problem trzeba rozwiązać i pani Skarbnik musi gdzieś jakieś pieniążki 
poprzesuwać. Pismo skierował na Komisje.  

Odczytał pismo sołtysów.  

Kontynuując dalej pan Przewodniczący Rady wystąpił z apelem do radnych i 
sołtysów w następującej sprawie. W dniu 7 lipca na stadionie w Klimontowie 
będzie organizowana impreza „Podaruj dzieciom słońce”. Jest to kontynuacja 
imprezy „Podaruj dzieciom wakacje”. Zmieniła się trochę forma imprezy z tego 
tytułu, ze w poprzednich latach pieniążki na wysyłanie dzieci z ubogich rodzin na 
wakacje. Obecnie zmieniała się ta forma i pieniążki będą zbierane dla Fundacji 
Szlachetne Anioły, które prowadzą szkołę w Klimontowie. Poprosił radnych, 
sołtysów, aby w miarę swoich możliwości wspomogli tę inicjatywę i o datki na ten 
cel. Inicjatorem akcji, która będzie miała już 24 edycję, był Zakład Energetyczny , 
w którym pracuje. Organizowane były mecze z policją. Była to forma zabawy, 
która przekształciła się w szlachetną inicjatywę.  



str. 23 

 

Pan Wójt Goździewski dopowiedział – Pan radny Lipiec - dach w Beradzu i droga 
w kierunku Garbowicach. Powiedział, że remiza w Beradzu na pewno doczeka się 
remontu dachu. Na obecną chwilę złożono dwa wnioski. Zadeklarował, że jak 
będzie jakiś program to postara się dla Beradza zgłosić wymianę pokrycia. Kostka 
pod figurką – część kostki będzie pozyskana z ul. Batalionów Chłopskich. Jest kilka 
drobnych robót, przystanków i ta kostka tam będzie potrzebna i zobaczą na ile jej 
wystarczy. Jak nie wystarczy to należy rezerwować środki z funduszu sołeckiego 
na ten cel. Droga w kierunku Garbowic – należy zgłosić do drogowca. Powiedział, 
że nie stwarza problemu jeśli chodzi o dowożenie materiału. Starają się materiał 
dowozić. Zamówienia są zbierane i firma transportowa w ciągu tygodnia, dwóch 
realizuje zamówienia. Pan radny Borycki pyta o kabel – sprawdzi to pan 
drogowiec i będą interweniować. Jeśli faktycznie jest to blisko pasa drogowego 
to trzeba będzie poprosić firmę, żeby się przesunęła, bo potem droga cały czas 
będzie się zarywać. Pani radna Krasowska pyta o drogę w Śniekozach do boiska – 
na te drogę został złożony wniosek z Funduszu Dróg Samorządowych. Złożonych 
zostało 17 wniosków i tam droga została zgłoszona. Nieoficjalnie wiadomo, że 
pieniądze na nią będą, tylko trzeba sprawdzić w którym roku, bo realizacja 
wniosków z Funduszu jest rozłożona na 3 lata. Droga do Sternalic i Betlejka jest 
zgłoszona również z dróg klęskowych. Nie ma na nią jeszcze promesy. Na drogi w 
ramach usuwania skutków klęsk żywiołowych gmina zawsze otrzymywała środki. 
Środki z rezerw idą na miejscowości poszkodowane. Koszenie – zanotujemy w 
grafik prac grupy. Dowiezienie ziemi na boisko sportowe – jak droga w Ossolinie 
będzie realizowane to postarają się część ziemi dowieźć, żeby porównać. Barierka 
przy drodze Wilkowice – Ossolin będą monitować w tej sprawie w powiecie. 
Część inwestycji wspólnych z powiatem na ten rok jest już zaplanowanych. 
Zaplanowany jest remont drogi Pęchów – Pęchowiec. Kostka pod figurką w 
Dziewkowie – będzie to jeszcze konsultowane z mieszkańcami, bo miał kilku 
mieszkańców, jedni są za, drudzy są przeciw. Trzeba tam podjechać i sprawdzić 
czy wymaga to takiej interwencji i jak to zrobić. Pan radny Gwizdoń przypomina 
o tablicach ogłoszeń. Tablice będą wykonywane jak pogody będą gorsze i grupa 
będzie miała mniej robót. Rogacz – chodnik i ogrodzenie – w grafiku grupy 
interwencyjnej te prace są wpisane. Poprosił o cierpliwość, bo nałożyło się dużo 
imprez, co tydzień są przygotowania. Dwa dni przewożenie wszystkich 
elementów, koszenie, czyszczenie. Jak w trakcie wypada jakiś piknik to muszą 
przerwać pracę i przewozić element, koniec tygodnia to sprzątanie Klimontowa. 
Z całego tygodnia zostaje dwa, trzy dni, żeby w tren iść. Tak to wygląda. 
Malowanie przystanku przy drodze krajowej – przystanki przy drodze krajowej nr 
9 były wyczyszczone i wymalowane rok czy dwa lata temu i od nowa trzeba brać 
się za malowanie. Najgorsze jest to, że bazgrzą jakimiś farbami, które potem 
trzeba zdzierać, skrzybać, żeby kolejna warstwa nie odpadała. Poprosił radnych, 
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sołtysów, żeby uczulali młodzież, żeby lepiej się zachowywali. Adamczowice i 
zakręt. Część zostało wykonane i teraz zamawiane są kolejne materiały, żeby 
umocnić skarpę. Jeden pas został już umocniony, więcej informacji posiada pan 
kierownik Wojtyniak, bo Zakład otrzymał zlecenie na wykonanie. Drogowiec miał 
zamówić kolejne elementy. Będzie to monitowane. Koszenie przy ujęciu wody – 
grupa jakoś to ogarnie. Poprosił, żeby radni, sołtysi w swoich miejscowościach 
próbowali pomóc, bo jest tego bardzo, bardzo dużo na terenie gminy. Pani radna 
Cichoń i spotkanie z Zarządem Dróg Wojewódzkich. Poinformował, że dwa 
tygodnie termu był w Zarządzie Dróg Wojewódzkich u pana Wróbla, zastępcy 
dyrektora, który zajmuje się utrzymaniem ruchu drogowego i rozmawiali na 
temat nierówności na drodze wojewódzkiej. Obiecał w tym temacie interwencję. 
Miała być komisja na drodze w ubiegłym tygodniu. Nie wie dlaczego nie 
przyjechali. Oddział jest w Staszowie i to Staszów wykonuje te drobne remonty. 
Zapowiedział, że będzie w tej sprawie interweniować. W Kielcach był też w 
sprawie obwodnicy. Odnośnie wody – na którejś z sesji były zabezpieczone środki 
na to i pan kierownik Zakładu zobligowany jest to tego, żeby sprowadzić firmę. 
Jeśli uda się sprowadzić firmę na miejsce na pewno będzie spotkanie w gminie i 
będą poszukiwać. Jeśli chodzi o wodociąg Włostów to sytuacja jest taka, że obniża 
się tam poziom wody. Cierpi nie tylko gmina Klimontów, ale i gmina Obrazów, 
który całkowicie został odłączony. Powiedział, że jest już po kilkunastu 
rozmowach w tej sprawie, bo uczestniczył w kilku spotkaniach w Obrazowie. Sam 
gościł prezesa spółki z Sandomierza. Obrazów będzie zasilany z ujęcia z 
Romanówki. Były rozmowy czy gmina Klimontów nie chciałaby zasilić 
miejscowości Nasławice, Krobielice i kolejnych z tego wodociągu. Sandomierz jest 
mocno zainteresowany sprzedaż wody dla gminy Klimontów. Jest to sprawa do 
przemyślenia czy nie zrobić zasilania od tamtej strony, skoro Obrazów będzie 
występował o pozwolenie wodno - prawne, dokumentacje całą robi. 
Odpowiadając panu radnemu z Nasławic powiedział, że nie jest w stanie określić 
czy to będzie dwa, trzy tygodnie. Wiadomo mu jest, że ma być to podpinka wody 
z Romanówki. Będzie to przyłącze na zewnątrz. Ono będzie zalegalizowane i 
woda pewnie popłynie do tych kilku domów, które bezpośrednio zasila się z 
wodociągu obrazowskiego. Jeśli chodzi o spotkanie z zarządcami dróg to poprosił 
pana Przewodniczącego, żeby wystosował zaproszenia do powiatu czy do 
województwa to na pewno przedstawiciel przyjedzie i wysłucha problemów 
drogowych. Powiedział, że jeździ na spotkania i stara się te problemy pozytywnie 
rozwiązywać. Progi zwalniające koło GOKu – można to zorganizować, ale trzeba 
zrobić projekt organizacji ruchu. Próg z kompletnym oznakowaniem to kwota 3 
000 zł plus projekt organizacji 2 000 zł.  

Pani radna Cichoń zaproponowała, żeby może ustawić znak ograniczenia 
prędkości.  
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Pan Wójt Goździewski odpowiedział, że jest to kosztowny temat, ale sytuacja jest 
poważna. Bezpieczeństwo dzieci jest bardzo ważne i będzie próbować, żeby zejść 
z kosztów. Pan radny Bargiel i droga do ośrodka zdrowia. Dwa lata temu udało się 
przejąć drogę od powiatu łącznie z placem, na którym obecnie jest OSA. 
Zapowiedział, że postara się może w ramach Funduszu Dróg Samorządowych 
wykonać drogę. Nabór wniosków będzie na jesieni. Trzeba zrobić chodniki z 
obydwu stroi, do burzówki nie ma gdzie się wpiąć. Trzeba przemyśleć jak to 
zrobić. Na obecną chwilę nie ma gdzie się wpiąć. Kosztorys jest na to i opiewa na 
kwotę ponad 1000 000 zł razem z infrastrukturą towarzyszącą. W tej edycji 
Funduszu Dróg Samorządowych droga nie była zgłoszona. Z własnych środków 
można to wykonać, ale w uproszczonym schemacie - sama nawierzchnia. Lepiej 
jednak jak będzie wykonane też odwodnienie do pasa drogi wojewódzkiej. 
Sprawa do przemyślenia. Przedłużenie oświetlenia o 30 minut, w tej chwili jest 
do godz. 23.30. Na okres wakacji można to zrobić, nie byłyby to duże koszty. Pan 
Kwapiński i inwestycja na ul. Batalionów Chłopskich. Kosztorys opiewał na prawie 
1 200 000 zł. Główny kolektor wodny, którym schodzi woda z ul. Krakowskiej 
został wymieniony na plastikowy. Dwie studnie zostały wybudowane od nowa. 
Po frezowaniu okazało się, że znalezione zostały dwie kolejne studnie, które nie 
były ujęte w żadnej dokumentacji. Okazało się po sfrezowaniu nawierzchni, że 
wychodzą dwa kolejne nowe tematy. Asfalt na ul. Batalionów Chłopskich 
położony był w ten sposób, że te dwa kolektory były przykryte blachą ze znaku 
drogowego. W uzgodnieniu z wykonawcą zakupione zostaną dekle na te studnie. 
Podstawowy kolektor ściekowy jeśli chodzi o burzówkę jest wymieniony. Jest 
jeszcze mały kolektor fi 30. Po rozmowie z drogowcem okazało się, że cały ściek z 
ul. Zysmana ściągnięty jest kolektorem tym na ul. Zysmana. Są to dodatkowe 
rzeczy, które wyszły i wiążą się z przeznaczeniem dodatkowych środków. Roboty 
odbiorcze – Komisja została wysłana na roboty odbiorcze, są zastrzeżenia i prace 
nie zostały odebrane.  

Pan Przytuła, Zastępca Wójta dodał, że zostało zgłoszonych 6 odbiorów i na dzień 
dzisiejszy żadna inwestycja nie została odebrana z tego względu, że jest dużo 
brakujących rzeczy i do chwili ich uzupełnienia prace nie będą odebrane. 
Najlepiej sytuacja wygląda na szkole w Ossolinie, bo tam są dosłownie drobnostki 
do uzupełnienia. Borek świetlica, szkoła w Konarach, budynek Urzędu Gminy, 
budynek OPS, remiza w Klimontowie – do chwili usunięcia usterek nie zostaną 
prace odebrane i pieniądze nie zostaną zapłacone.  

Pan Wójta Goździewski kontynuując dalej odpowiedział na zapytania pana 
radnego Rębacza. Wycięcie krzewów wzdłuż drogi powiatowej – będą 
interweniować w powiecie. Wykoszenie obok ujęcia wody - wpiszą do grafika 
prac grupy interwencyjnej. Remont schodów do świetlicy – będzie 
przeprowadzony ze środków funduszu sołeckiego. Kostka – część kostki będzie z 
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ul. Zysmana to będzie się to wykorzystywać. Pan radny Ciach i sprawa ul. 
Osieckiej. Kolejny raz będzie zadanie to zgłoszone do wspólnych inwestycji z 
powiatem. Rozważą możliwość zgłoszenia tego zadania do Funduszu Dróg 
samorządowych jako wspólnego do realizacji z powiatem. Pan radny Orłowski i 
barierki przy drodze gminnej. Jeśli sołectwo ma zabezpieczone na ten cel środki 
w funduszu sołeckim to część barierek na pewno zostanie zamontowanych z 
funduszu. W następnym latach sukcesywnie ze środków funduszu sołeckiego. 
Prośba sołtysów o podniesienie diet – wspólnie z panią Skarbnik rozważą czy uda 
się w tym roku wygospodarować środki. Temat do przemyślenia i po wakacjach 
ustalenia zapadną.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z sołtysów chciałby zabrać głos.  

Głos zabrali: 

Pani Paluch, sołtys Górek powiedziała, że ją i mieszkańców interesuje sprzedaż 
gruntów rolnych za świetlicą. Zapytała kiedy będzie ogłoszony przetarg na 
sprzedaż, bo są chętni. Zgłosiła do remontu drogę w Górkach od nr 52 w kierunku 
nowej wsi. Sprawa kanalizacji – podniosła, że są smrody, bo obok studzienek nie 
da się przejść. Mieszkańcy skarżą się na smród w łazienkach. W funduszu 
sołeckim zabezpieczyli środki na kupno wiaty przystankowej po prawej stronie w 
kierunku Iwanisk przy drodze wojewódzkiej. Nie ma tam zatoczki. Póki co są tam 
nieużytki. Poprosiła pana Wójta o zajęcie stanowiska.  

Pan Grudzień, sołtys Przybysławic poprosił o wyrównanie terenu wokół 
kontenera i o budowę wodociągu w Przybysławicach, bo w sąsiedzkich 
gospodarstwach brakuje wody.  

Po sołtysach pan Przewodniczący Rady udzielił głosu pani xxxxxxxxx i radnym. 

Pani xxxxxxx złożyła życzenia panu Wójtowi. Zgłosiła, że na zakręcie w ciągu drogi 
wojewódzkiej nr 758 na ul. Krakowskiej są dwa suche drzewa. Zwróciła się do 
radnego z tego okręgu, żeby to usunąć i zasadzić nowe drzewa. Spotkanie 
młodych w Klimontowie – poinformowała, że zapewniła mieszkanie i wyżywienie 
dla 3 osób i kiedy się żegnali to otrzymała od nich bombonierkę. Obwodnica – 
procedury trwają. Następnym etapem będzie ogłoszenie dwóch przetargów. 
Jedne na projekt, drugi na budowę. Wyliczono, że to rozwiązanie pomniejszy 
koszty o 30 %. Jej zdaniem w tym roku byłoby to załatwione jak przetarg dojdzie 
do skutku. Powiedziała, że podczas pikiety wprawie budowy obwodnicy dotarła 
do niej osoba, która zaproponowała mediacje w stronach  skłóconych, 
niedogadanych jeśli chodzi o sprawy skarg. Sięgnęła do przepisów prawnych i 
przeczytała jakie wymogi trzeba spełnić, żeby zostać mediatorem.  

Pani radna Krasowska przestawiła nowego sołtysa Wilkowic pana Strychackiego.  

Pani radna Berbeś przedstawiła nową sołtys Pęchowa panią Katarzynę 
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Skrzynecką.  

Pan Wójt Goździewski odpowiedział. W sprawie zbycia działek w Górkach 
powiedział, że nikt z nim nie rozmawiał na ten temat. Był kiedyś organizowany 
przetarg , ale nikt się nie zgłosił do udziału w nim. Droga w Górkach po skarpie – 
zgłoszona jest do Funduszu Dróg Samorządowych i będą środki na jej wykonanie. 
Budowa przystanku – środki sołectwo ma w funduszu, ale lokalizację przystanku 
przy drodze wojewódzkiej należy uzgodnić z Zarządem Dróg Wojewódzkich. Tak 
wygląda procedura.  

Pani sołtys Paluch poinformowała, że zgłaszała to już do pana drogowca.  

Pan Wójt Goździewski kontynuował – W sprawie lokalizacji przystanku w 
Górkach będzie rozmawiać z zarządcą drogi. Pan Sołtys z Przybysławic i 
wyrównanie terenu. Powiedział, że zrobią wizję terenu czy to musi być 
wyrównanie przez sprzęt ciężki czy grupa interwencyjna spróbowałaby to zrobić. 
Sprawdzą i na pewno pomogą sołectwu. Sprawa budowy wodociągu – będzie 
nabór na wodociągi, ale na pewno jeśli chodzi o kryteria naboru do tej inwestycji 
ona pewno będzie brana pod uwagę wielkość inwestycji i to co jeszcze będą mogli 
dostać z programu, tak żeby te środki w połowie zabezpieczały wartość 
dofinansowania. Jeśli to będzie duża inwestycja to będzie przełożona na kolejne 
lata, tak żeby nie dokładać swoich dużych środków. Na pewno pod tym katem 
będą wybierane projekty do wniosków. Projekt na wodociąg Przybysławice jest 
gotowy i wodociąg jest w kolejce do wykonania. Pani xxxxx i sprawa obwodnicy 
– dopowiedział, że dzwonili kilkakrotnie do sądu w Krakowie i zadań z instytucji 
się nie odwołała czyli ani Zarząd Dróg Wojewódzkich nie odwołał się od wyroku, 
SKO też nie. Dzwonili kilkakrotnie do sądu po to, żeby sąd przesłał im akta. Wtedy 
mogą podjąć kolejne działania choć w tej sprawie mają przygotowane 
dokumenty. Czekają tylko na odesłanie dokumentów przez sąd. 

 

Do punktu 16 porządku obrad sesji 

Punkt ten został zrealizowany łącznie z punktem 15 porządku obrad.  

 

Do punktu 17 porządku obrad sesji 
Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że zrealizowano wszystkie punkty 
dzisiejszego porządku obrad, serdecznie podziękował wszystkim za uczestnictwo 
w niej i ogłosił zamknięcie sesji. Na tym protokół zakończono i podpisano. 
Protokołowała:       Przewodniczył: 

Irena Lipiec        Robert Orłowski 


